東華三院馬振玉紀念中學 行政通告 043/24-25 中六級聖誕補課事宜

41	4	+1	
敂	叔	者	•

為應付中學文憑考試,爭取更佳學業成績,本校將為中六級同學安排聖誕補課,詳情請參閱附件, 有關同學務須依時出席各科補課。

煩請 台端垂注,並於十一月二十五日(星期一)或之前簽妥電子回條。請 貴子弟必須依時出席 各科補課。如有任何疑問,請致電 2443 9899 與班主任老師聯絡。

此致 貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長



	(陳妙	霞)
二零二四年十一月二十二日		
	東華三院馬振玉紀念中學 <u>行政通告 043/24-25</u> 中六級聖誕補課事宜	班號:
敬覆者:		V A 10 10 11 7 4
本人為 班學生 依時出席補課。	之家長,已知悉上述補課內容,	亚曾督促敝士弟
此覆 東華三院馬振玉紀念中學	家長簽署:	
	家長姓名:	

二零二四年 月 日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College Administration Circular 043/24-25 Schedule of S6 Tutorials (Christmas Holiday)

22nd November 2024

Dear Parents

With a view to enhancing students' academic achievement, we have scheduled extra tutorials for S6 students during the Christmas holiday. We hope that students can build a better foundation to obtain good results in the HKDSE. S6 students are required to attend the relevant tutorials. The schedules are attached as for your reference.

Please return the signed e-reply slip by 25th November 2024 (Monday). Please feel free to contact the class teacher on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely

Ms. Chan Miu Ha

Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.